
 

SKOLEBESTYRELSESMØDE NR. 5 
Torsdag d.6.januar 2022 kl. 17:00 – 19:00 på TEAMS 

 

 Pkt: Dagsorden:  Referent: Signe/SH og Ulla/UP 
Deltagere: Stine, Signe, Daniel, Pernille H., Christina, 
Kathrine, Ulrik, Pernille P., Lars, Sanne, Zain 
Afbud: Elevrepræsentanterne 

17.00-17.05 0.  Godkendelse af referat 
nr. 4 

SH bød velkommen med ønsket om: ”Godt nytår!” 
Al mødeaktivitet som kan gennemføres via skærm, 
afholdes på denne måde (via teams). 
 
Ingen kommentarer til referatet, hvorfor det blev 
godkendt. 
 

17.05-17.25 
 

1. Meddelelser: 

a)Fra skolebestyrelses-  

formand  

 

b)Fra skoleleder  

Ingen meddelelser fra formanden 
 
SH orienterede om: 

• kommende aftaler/møder i jan. med elevrådet vedr. 
toiletforhold samt om kantine. SB orienteres efterflg. 

 

• bilag vedr. PRINCIPPER: 2 linjer tilføjet. Pernille 
bemærkede (principper vedr. lektier) at der mangler 
dato. SH sørger for tilretning. 

 

• Ønsker fra “BRUG SKOVBRYNET” fremadrettede 
møder med skolebestyrelsen. 

 

• PERSONALESITUATIONEN: Lukket punk 
 

17.25-17.40 2. Corona SH orienterede om: 

• Testindsats - testkit/selvtest (udleveret som 
samlesæt inden jul). Skolen har fået et lavt antal 
sæt, der ikke afspejler det reelle behov 2 x 
ugentlige test til alle. 

• Det er en tidskrævende opgave at administrere 
testmaskineriet 
 

Drøftelse: 
Lærerne oplever, at det er rart kun at skulle sende 
elever med positiv test hjem – og ikke hele klasser. Dog 
kan det være en udfordring, hvis klassens faste lærere 
ikke har klassen på testtidspunktet.. 

17.40-18.15 3. Tilsyn med principper 
og oversigt over 
lovpligtige principper 
 

Pernille har d.d. sendt bilag ud. Drøftelse af, hvordan der 
kan afholdes tilsyn hver 2. år.  
Tilsyn med skolen | Skole og Forældre (skole-
foraeldre.dk) 
 
Alt personale skal gøres bekendt med principperne. Det 
drøftes, hvordan dette gøres. SH fortæller, hvordan 
MED-udvalget og teamkoordinatorerne inddrages. Når 
principper er endeligt godkendt i SB, så orienteres alle i 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/tilsyn-med-skolen
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/tilsyn-med-skolen


ugenyt om de reviderede udgaver, som alle skal være 
bekendt med. 
Medarbejdere kan altid tage kontakt til ledelse eller 
medarbejderrepræsentanter (Christina orienterede om 
henvendelse fra AMR/TR vedr. principper om lektier).  
 
Drøftelse på mødet med henvisning til materialer på 
Skole/Forældre om Tilsynscyklus/handleplaner m.m. 
https://www.skole-
foraeldre.dk/file/4230/download?token=qYmkmtz3  
Pernille tager endvidere kontakt til Bagsværd Skole med 
henblik på gode idéer. 

18.15-18.55 4 Status på IT 
 

SH orienterede: 

• De sidste digitale enheder er ved at blive registreret i 
udskolingen.  

• Der er få elever, der ikke har en iPad (papirer 
mangler at blive skrevet/flytninger m.m. er årsagen). 

• Vi har pt. elever, der venter på at få en iPad. 

  

https://www.skole-foraeldre.dk/file/4230/download?token=qYmkmtz3
https://www.skole-foraeldre.dk/file/4230/download?token=qYmkmtz3


18.55-19.00 5. Evt.  Vedr. elevrepræsentanterne/elevråd: 
Dette møder – afbud fra elevrepræsentanterne. 
De skal inviteres til teams til næste møde. 
Christina orienterede om, at det fælles elevrådsmøde 
også afholdes på team. 
 
Forespørgsel vedr. “Gå-bus” 
SH orienterede med kontakt til “Brug Skovbrynet”.  
Pt. synes det ikke aktuelt. 
Der har været enkelte stemmer vedr. behov.  
Kunne det være en idé at lufte muligheden påny? 
Det vil blive taget op i forum for kontaktforældre. 
SB må meget gerne gøre det samme. 
Undren over, hvorvidt det evt. kan være skolevejen, der 
er årsag til fravalg af skolen som distriksskole? Dette er 
ikke undersøg nærmere. 
 
DEN GODE HISTORIE: 
Christina orienterede om træningscaféen. 
2. kl. som forsøg har været en STOR SUCCES - glade 
børn, der gerne vil deltage.  
Status herpå på kommende møde. 
 
Der var enighed om fremadrettet at afslutte SB-møderne 
med en gode historie (Lad os lyse med lygten på det, 

der virker 😊). 

 



Elevtal almenskolen 

Nuværende  

Sidste SB  

Ved årets start  

 

Elevtal gruppeordningen 

Nuværende  

Sidste SB  

Ved årets start  

 


